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VERSLAG 

ouderraaD 

(Decretale ouderraad) 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 

Ouderraad 

(Ouderwerking-ouderraad)  

 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

- KOOGO 

Het klein bestuur heeft vorige week samen gezeten en toch 

besloten om een betalende samenwerking met KOOGOaan 

te gaan.  

De reden waarom we dit doen, is omdat dit jaar het ideale 

jaar is om alle documenten, zoals het huishoudelijk 

regelement, kasboek, etc. te herwerken, naar aanleiding 

van de nieuwe school en de nieuwe naam.   

 

Sofie maakt het lidmaatschap aan.  

 

Evaluatie Kijkdag/Opendeurdag 

- Extra koelkast was besteld, maar niet geleverd  

o Deze was eigenlijk nodig om de drank te koelen 

o De koelingen die we momenteel tot onze 

beschikking hadden, bleken niet voldoende te zijn.  

o Drank in vriezer gezet om deze fris te krijgen, maar 

vriezer kan dit niet aan, waardoor de zaken uit de 

vriezer ontdooiden. 

- Heel veel nieuwe helpers, wat zeker gewaardeerd werd.   

- Volgende keer beter informeren naar de prijs van het 

drinken in de wereldwinkel. Op die manier komen we niet 

voor verrassingen bij het krijgen van facturen.  

- Drinken is goedkoop aangeboden. Dit werd ook opgemerkt 

door de kopers, dit kwam omdat het opzet van die dag niet 

was om winst te maken. 

- Extra vuilbak zou goed zijn. 

- Volgende keer waterkannen gebruiken om kraanwater te 

geven de bidons die dit jaar gebruikt zijn, waren niet de 

beste en lekten ook vrij snel en hard.  

 

Conclusie: Leuke zondag met een heel goede en grote 

opkomst.  
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Dag Van De Leerkracht evaluatie 

- De traktaties die voorzien werd voor de leerkrachten 

(cupcakes en ladders) werden gesmaakt en nuttig 

bevonden.  

- Nog extra ladders op komst voor in andere bergingen. Zodat 

iedereen er één ter beschikking heeft.  

Financieel beleid – brainstorm 

We zijn gaan samenzitten over de noden van school en waar 

we als ouderraad in het volgende jaar/volgende jaren het 

verschil kunnen maken in de school.  

Vermits wij een gemeenteschool zijn, zijn er vanuit de gemeente 

al budgetten voorzien voor bepaalde zaken zoals meubilair, 6 

december, etc. Waardoor dat er is afgesproken om de 

volgende jaren te investeren in de zaken waar geen budget van 

de gemeente voor wordt voorzien en wat wordt vergeten.   

Hierdoor is er afgesproken dat de ouderraad het volgende 

jaar/jaren eventueel in de volgende projecten een bijdrage zou 

kunnen leveren:  

- Verteltassen van de kleuters up-to-date maken  

- Tuinbankjes voor de kleuterschool (deze kosten rond 150 en 

400 euro per stuk) 

- Fietsjes die versleten zijn  (deze kosten rond ongeveer 150 en 

300 euro per stuk)  

- “Leenfietsen” dit kadert in symbool van kansarmoede 

Op de nieuwe vestiging gaan we terug meer fietsen 

gebruiken, waardoor er wel nood is aan fietsen voor de 2de 

graad voor mensen die geen fiets hebben.  

De leenfietsen die er nu zijn, zijn voor kindjes van de 2de 

graad te groot.  

o 2de hands fietsen om te gebruiken voor school, 

zodat iedereen mee kan.  

o Schatting is gemaakt op 6 of 8 fietsen.  

- Fluovestjes (met of zonder rits)  

- Nieuwe t-shirts voor de ouderraad  

- Banners of vlaggen van de ouderraad om te kunnen zetten.   

Acties waar we dit jaar voor willen gaan:  

 Fluovestjes  

 Fietsjes kleuters en leenfietsen derde en vierde leerjaar  

Daarnaast hebben we zelf ook nog kosten met de komst van de 

nieuwe school, die we niet uit het oog mogen verliezen. Zo willen 

we met de ouderraad ook nog investeren in   

 Nieuwe herbruikbare jetons en   

 T-shirts ouderraad  

o We gaan proberen om in dezelfde stijl als die van de 

school. 

o De school heeft gekozen voor een duurzaam merk en 

samen gewerkt met de firma Pas Print. 

o We zouden kunnen vragen aan Lander om een ontwerp 

te maken voor de ouderraad voor dit T-shirt .  

o Huisstijl in 6 kleuren en liefst iets binnen de huisstijl van de 

school. 



o We gaan niet voor witte T-shirts: Aloë (groen)  

o Werkgroep T-shirt voor de ouderraad en jetons logo van 

de Stip (Nikki, Leen, Elise en Inny gaan zich hier voor 

engageren) 

Daarnaast werd ook nog voorgesteld om iets rond 

kansarmoede te doen vermits de school een engagement / 

project aangaat rond kansarmoede. 

Hierbij kwam een mogelijk voorstel, namelijk:  

- Om een percentage van de opbrengsten elk jaar naar een 

solidariteitsfonds van de school te laten gaan om zo de 

kinderen die uit kansarme gezinnen te helpen of acties te 

doen waar zeker iedereen beter van wordt.  

Voorbeelden hiervan zijn de  leenfietsen, hulp bij bosklassen, 

mogelijkheid om kinderen fruit aan te bieden, etc.  

Hier werd nu geen antwoord op geformuleerd, maar dat nemen 

we eventueel mee naar volgend jaar.  
 

Wafelactie tussenevaluatie 

- Vandaag sluit de wafelactie af. 

- Er zijn reserve-wafels besteld; bij deze bestelling is er rekening 

gehouden met fouten in bestellingen die we al door 

gekregen hebben.  

- De wafels zouden geleverd worden op vrijdag 20 oktober 

(Kathleen regelt dit)  

- De rusthuif gaat de stickers op de dozen plakken.   

- Helperslijst voor de wafels moet nog verzonden worden 

Kathleen? (Ondertussen gebeurt en al goed ingevuld.)  

Traktatie soep voor de herfstvakantie 

- Opzet om met de kleuters te doen…  

- Jan neemt het mee naar de kleuterschool 

- Hoe we het doen bekijken we dan  

- De ingrediënten die nog extra gehaald moeten worden 

voorziet Sofie 

- Helperslijst voor uitdelen en maken van de soep (OK) 

- Mixer in orde?  (OK) 

- Start rond 11u/10u30 

- Pompoenen zijn er al  

Veiligheid aan school 

Politie is langs geweest op een vrijdagochtend en een 

vrijdagavond.  

- Een aantal ouders die geparkeerd hadden voor de oude 

school zijn aangesproken omdat ze parkeerden op het 

zebrapad voor de oude school. 

- Er zijn bloembakken geplaatst zodat daar niet meer 

geparkeerd kan worden. 

- Voetgangers mogen mee oversteken bij de juf die de fietsers 

overzet.   

- Waar moeten de voetgangers dan stappen, want zij komen 

terecht in planten/zand ? 

Kinderen zijn jarenlang aangeleerd om af te stappen aan een 

zebrapad en nu mogen ze al fietsend oversteken.  



- Politie zegt dat er geen enkel probleem is  

- Politie wil het hier komen uitleggen; hen misschien voor de 

toekomst eens uitnodigen ? 

- Heel moeilijk verhaal om met een grote groep kinderen te 

fietsen en met een fiets op uitstap te gaan. Elke uitstap is dit 

weer een uitdaging.  

- Misschien proberen om te stappen tot aan de 

oversteekplaats. 

- Politie wil op het moment geen nieuw zebrapad leggen 

tegenover de school (Waarom geen 2 zebrapaden? Of het 

zebrapad verleggen naar de school en niet meer aan de 

chiro?).   

 

Werkgroep kienavond. 

De werkgroep van de kienavond is gestart. 

Moesten er nog mensen zijn die zich willen aansluiten, altijd 

welkom.  

- 19 oktober is de eerste vergadering  

 

Werkgroep NNNight 

De werkgroep van de NNN is gestart. 

Op het moment ligt er nog niets vast als locatie. 

 

Varia 

Drankgebruik tijdens helpersshift: 

Er mag iets gedronken worden tijdens de helpersshiften op de 

ouderraad, maar hou dit binnen de perken. 
 

Goals: 

Jan gaat nog eens polsen bij de gemeente hoe ver dit staat.  

 
Vraag van de nieuwe buren: 

Zij hebben een diepvriezer nodig. Zij gaan mee gebruik maken 

van de diepvriezer die er is aangekocht voor onze activiteiten. 
 

25 januari personeelsvergadering scholengemeenschap: 

De ouderraad gaat daar normaal rond met hapjes en drankjes, 

maar dat gaat vrij druk worden voor de maand januari.  

 Jan gaat bekijken of er een andere oplossing is.   

 

 

VOLGENDE 

VERGADERING 
Volgende vergadering: 22 november 2023 - 19.45u 

  

 


